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Protokoll 5/07 
 
 
Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 19. juni 2007 kl. 18.00     
Sekretariat: 23 47 52 10  
 
 
Møteleder: Rune Aale-Hansen (H)  
   
Tilstede: Sigrid Bøe-Elgsaas (A) 

Haakon Sandøy (A)  
Kari Haug Warberg (H)  
Lars Erik Becken (H) 
Mohammed Saqib (SV) 
Stian Oen (SV) 
Aanund Tveitå (F)  
 
Erlend Sølvberg (F)  
Mona Helene Grønlie (V)  

 

   
Forfall: Mads Harlem (A)  

Åshild Olaussen (SV)  
Gerhard Rinner (F) 

 

   
Som vara møtte: Fast Lena Haugseth (A) 

Fast Inga-Mari Ramsfjell-Kind (H)  
For Mads Harlem (A) møtte Tor Waage Wee (A) 
For Åshild Olaussen (SV) Firus Kutal (SV) 

 

   
I tillegg møtte: Bydelsdirektør Tone Frønes 

Avdelingssjef utfører Sveinung Lervåg 
Avdelingssjef bestiller Sven Bue Berger 

 

   
Møtesekretær: Kristin Kaus  
 
Åpen halvtime 
Til saken om Revolver fra forrige møte: 
Villy Eikeland og Dag Marius Nordhagen 



 
Collettløkka og midlertidig barnehage: 
Arne Jørgen Rytter og Anne Berit Bergo 
 
Godkjenning av innkalling 
Godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Sak om revolver satt opp som ny sak 117 
Sak 84/07 Settes opp til ny votering før protokollen godkjennes. 
Fremskrittspartiet ønsker at det fremmes en sak om hjemmetjenesten. 
Godkjent med disse endringer. 
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Sak 90 /07  Protokoll BU-møte mai 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Behandling: 
Vedtaket på FairTrade sak 84/07 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

• Bydelen følger bystyrets oppfordring om å bestille FairTrade (eller tilsvarende) merket 
kaffe og te til servering på møter og kaffeautomater i Akersbakken 27. 

• Bydelen avventer innspill fra sentral styringsgruppe i forhold til Oslo som FairTrade-
by.  

• Bydel St. Hanshaugen utarbeider planer på bydelsnivå basert på sentrale planer når de 
foreligger.  

 
Endringsforslag fra Erlend Sølvberg: 
Til 1 punkt: 
Oslo kommunes anskaffelsesreglement har bestemmelser om etisk og miljømessig handel, 
men lov om offentlige anskaffelser gir ikke anledning til å foretrekke en bestemt type 
merking. Det er varens egenskaper og/eller produksjonsprosess som det må stilles krav til. 
Bydelen bes om å operasjonalisere de bestemmelser om etisk handel som er fastsatt i 
kommunens anskaffelsesreglement. 
 
Endringsforslag fra Stian Oen (SV): 

• Bydel St. Hanshaugen ser det som svært viktig at bydelen blir en pådriver- og 
foregangsbydel både overfor kommunen og byens øvrige bydeler i arbeidet med å 
fremme FairTrade. 

• Bydelsutvalget ber derfor bydelsadministrasjonen arbeider aktivt for å gjøre bydel St. 
Hanshaugen til FairTrade-bydel allerede innen utgangen av 2007 

• Bydelen følger bystyrets oppfordring om å bestille FairTrade (eller tilsvarende) merket 
kaffe og te til servering på møter og kaffeautomater i Akersbakken 27 

 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag punkt 1 falt med 4 stemmer (H) 
Endringsforslag fra Sølvberg falt med 2 stemmer (F) 
Bydelsdirektørens forslag punkt 2 falt med 4 stemmer (H) 
Bydelsdirektørens forslag punkt 3 falt med 4 stemmer (H) 
Endringsforslag fra Oen vedtatt med 7 stemmer  (A, SV og V) 
 
Vedtak: 

• Bydel St. Hanshaugen ser det som svært viktig at bydelen blir en pådriver- og 
foregangsbydel både overfor kommunen og byens øvrige bydeler i arbeidet med å 
fremme FairTrade. 

• Bydelsutvalget ber derfor bydelsadministrasjonen arbeider aktivt for å gjøre bydel St. 
Hanshaugen til FairTrade-bydel allerede innen utgangen av 2007 

• Bydelen følger bystyrets oppfordring om å bestille FairTrade (eller tilsvarende) merket 
kaffe og te til servering på møter og kaffeautomater i Akersbakken 27 

 
 



 Sak 91 /07  Protokoller fra komiteer, råd og utvalg 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Tatt til orientering 
 

 Sak 92 /07  Angående måling av støv- og støyforurensning langs 
Ullevålsveien og om forslag til et pilotprosjekt med 
biogassdrevne busser på linje 37 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget i Bydel St. Hanshaugen ber herved administrasjonen om å ta kontakt md 

Helse- og velferdsetaten for en måling av støy og svevestøv langs Ullevålsveien. 
2. Bydelsutvalget i Bydel St. Hanshaugen anmoder Oslo Sporveier om å legge til rette for et 

pilotprosjekt med bruk av biogass for bussene på linje 37. 
 
Behandling: 
Endringsforslag fra Lars Erik Becken(H):  
Forslag om endring av numrering av vedtaket . 
Tilleggsforslag fra Lars Erik Becken (H):   
Det må foretas en måling også etter at et eventuelt pilotprosjektet er iverksatt. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt 
Forslagene fra Becken enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
1. Bydelsutvalget i Bydel St. Hanshaugen anmoder Oslo Sporveier om å legge til rette for et    
      pilotprosjekt med bruk av biogass for bussene på linje 37. 
2. Bydelsutvalget i Bydel St. Hanshaugen ber herved administrasjonen om å ta kontakt med 

Helse- og velferdsetaten for en måling av støy og svevestøv langs Ullevålsveien. 
Det må foretas en måling også etter at et eventuelt pilotprosjektet er iverksatt. 

 
 

 Sak 93 /07  Etablering av underjordisk parkeringshus i bydelen for 
sanering av gateparkeringsplasser 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

1. Bydelsutvalget ser positivt på innspillet fra Skanska om etablering av underjordisk 
parkeringsanlegg i bydelen, og anbefaler Skanska og andre interessenter til å arbeide 
videre med slike planer.  
Bydelsutvalget kan se at etablering av underjordisk/e parkeringshus sammen med en 
reduksjon av overflateparkeringsplasser i området rundt vil kunne ha svært positive 
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følger for fremkommelighet og trafikksikkerhet i bydelen og gi bedre muligheter enn i 
dag til å anlegge gode sykkeltraseer gjennom bydelen.  
Etablering av underjordisk parkeringshus må derfor bindes opp til en tilsvarende 
redusert overflateparkering i det angjeldende område, slik at ikke den totale 
parkeringskapasiteten i området øker vesentlig. 
 

2. Bydelsutvalget ber om at det blir innledet en dialog med Beredskapsetaten om de 
behov for underjordiske arealer som bydelen har, så som flerbrukshall og 
aktivitetshus/lokaler for barn og unge.  

 
Behandling: 
Forslag 2 fra Erlend Sølvberg(F) om å stryke siste avsnitt i bydelsdirektørens forslag pkt. 1. 
(underpkt. 1c) 
 
Endringsforslag fra Stian Oen (SV): 
Punkt 1 i bydelsdirektørens forslag byttes ut med: 
1. Bydelsutvalget er sterkt opptatt av å begrense biltrafikken i bydelen, og ser dette som 
nødvendig for å bedre både fremkommeligheten og tilgjengeligheten både for myke 
trafikkanter som sykelister, fotgjengere, barnevognbrukere og rullestolbrukere, men også for 
harde trafikkanter som bilister. 
 
En etablering av underjordisk parkeringsanlegg i bydelen vil klart medføre mer biltrafikk, og 
bydelsutvalget er derfor negative til at Skanska og andre inntresenter går videre med slike 
planer. Bydelsutvalget vil i denne sammenhengen påpeke særskilt at det parallelt med 
bygging av underjordisk parkeringsanlegg reduseres tilsvarende tallet på nye underjordiske 
parkeringsplasser. Dersom en mot formodning skulle lykkes med dette, vektlegger 
bydelsutvalget at det uansett ikke er noe som helst som hindrer bydelsutvalget å på et senere 
tidspunkt gå inn for å øke antallet overflateparkeringsplasser igjen. 
 
Votering: 
Oens forslag falt med 4 stemmer (SV  og 1 A – Haugseth) 
Bydelsdirektørens forslag pkt 1, avsnitt 1 og 2 (underpkt. a og b) vedtatt mot 4 stemmer (SV  
og 1 A – Haugseth) 
Bydelsdirektørens forslag pkt 1, avsnitt 3 (underpkt. c) falt med 9 stemmer (SV, F og H)  
Bydelsdirektørens forslag pkt 2 enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. A) Bydelsutvalget ser positivt på innspillet fra Skanska om etablering av underjordisk 
parkeringsanlegg i bydelen, og anbefaler Skanska og andre interessenter til å arbeide 
videre med slike planer.  
B) Bydelsutvalget kan se at etablering av underjordisk/e parkeringshus sammen med 
en reduksjon av overflateparkeringsplasser i området rundt vil kunne ha svært positive 
følger for fremkommelighet og trafikksikkerhet i bydelen og gi bedre muligheter enn i 
dag til å anlegge gode sykkeltraseer gjennom bydelen.  
 

2. Bydelsutvalget ber om at det blir innledet en dialog med Beredskapsetaten om de 
behov for underjordiske arealer som bydelen har, så som flerbrukshall og 
aktivitetshus/lokaler for barn og unge.  

 
 



 Sak 94 /07  Trafikksikkerhetsplan for Oslo 2006-2009 og bydelens 
arbeid med trafikksikkerhet 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Det opprettes en funksjon som trafikksikkerhetskontakt i bydelen. 
Trafikksikkerhetskontakten utpekes av bydelsdirektøren.  

 
2. Bydelens rolle i trafikksikkerhetsarbeidet i Oslo skal være knyttet til  

 
o å bidra med lokalkunnskap i planarbeid/utviklingsarbeid 
o å avgi uttalelser i høringssaker /til aktuelle saker 
o å ta opp spørsmål av interesse for bydelen med sentrale aktører/etater 
o å vurdere henvendelser fra befolkningen og videreformidling av disse  

 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Det opprettes en funksjon som trafikksikkerhetskontakt i bydelen. 
Trafikksikkerhetskontakten utpekes av bydelsdirektøren.  

 
2. Bydelens rolle i trafikksikkerhetsarbeidet i Oslo skal være knyttet til  

 
o å bidra med lokalkunnskap i planarbeid/utviklingsarbeid 
o å avgi uttalelser i høringssaker /til aktuelle saker 
o å ta opp spørsmål av interesse for bydelen med sentrale aktører/etater 
o å vurdere henvendelser fra befolkningen og videreformidling av disse  

 
 
 

 Sak 95 /07  Støy fra Bislett stadion- Forespørsel fra Bydel St. 
Hanshaugen om plassering av hovedansvar samt om 
sanksjonsmuligheter 

 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget ber administrasjonen om å anmode Helse- og velferdsetaten om at ansvaret 

for håndtering av støy fra arrangementer på Bislett stadion tilbakeføres fra Helse- og 
velferdsetaten til Bydel St. Hanshaugen. 

2. Som et punkt 7 i Helse- og velferdsetatens forslag til retningslinjer for bruk av 
høyttaleranlegget på Bislett stadion foreslår bydelsutvalget følgende: ”Ved brudd på de 
ovennevnte bestemmelsene i retningslinjene kan Bydel St. Hanshaugen med hjemmel i bla. 
Oslo kommunes forskrift om begrensning av støy av 09.10.1974 og forskrift om miljørettet 
helsevern av 25.04.2003 avgrense tiden stadion kan brukes, gi bøter eller gi innspill til 
andre relevante etater om mulige sanksjonsformer”. 

 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
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1. Bydelsutvalget ber administrasjonen om å anmode Helse- og velferdsetaten om at ansvaret 
for håndtering av støy fra arrangementer på Bislett stadion tilbakeføres fra Helse- og 
velferdsetaten til Bydel St. Hanshaugen. 

2. Som et punkt 7 i Helse- og velferdsetatens forslag til retningslinjer for bruk av 
høyttaleranlegget på Bislett stadion foreslår bydelsutvalget følgende: ”Ved brudd på de 
ovennevnte bestemmelsene i retningslinjene kan Bydel St. Hanshaugen med hjemmel i bla. 
Oslo kommunes forskrift om begrensning av støy av 09.10.1974 og forskrift om miljørettet 
helsevern av 25.04.2003 avgrense tiden stadion kan brukes, gi bøter eller gi innspill til 
andre relevante etater om mulige sanksjonsformer”. 

 
 

 Sak 96 /07  Brukerundersøkelse fritidsklubbene 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Brukerundersøkelse for fritidsklubbene 2007 tas til orientering 
 
Trekkes 
 
 

 Sak 97 /07  Brukerundersøkelse - skolefritidsordningen - 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget tar brukerundersøkelse for SFO 2007 til orientering.  
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar brukerundersøkelse for SFO 2007 til orientering.  
 

 Sak 98 /07  Brukerundersøkelse kommunale barnehager 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget tar brukerundersøkelse for kommunale barnehager 2007 til orientering.  
 
Behandling: 
Nytt forslag punkt 2 fra Stian Oen (SV): 
Bydelsutvalget er opptatt av at brukertilfredsheten i kommunale barnehager skal være minst 
like god som private barnehager. Bydelsutvalget ber derfor bydelsdirektøren fremme sak for 
bydelsutvalget i kjølvannet av samarbeidet/dialogen som skal gjennomføres med private 
barnehager, med forslag til konkrete tiltak for forbedringer.   
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
Oens forslag enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar brukerundersøkelse for kommunale barnehager 2007 til orientering.  



Bydelsutvalget er opptatt av at brukertilfredsheten i kommunale barnehager skal være minst 
like god som private barnehager. Bydelsutvalget ber derfor bydelsdirektøren fremme sak for 
bydelsutvalget i kjølvannet av samarbeidet/dialogen som skal gjennomføres med private 
barnehager, med forslag til konkrete tiltak for forbedringer.   
 

 Sak 99 /07  Sak om familiesenter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget tar den foreløpige skissen til familiesenter til orientering, og ber om at 
bydelen utarbeider et ferdig forslag til familiesenterets struktur, innhold og drift.  
 
2. Bydelsutvalget ber om at det utredes mulighet for en ny organisering av bydelens 
avdelinger, med grunnlag i den gjennomførte evalueringen av bestiller-utførerorganiseringen. 
Den nye organiseringen skal ikke medføre opprettelse av nye stillingshjemler. Sak om dette 
forelegges bydelsutvalget i sammenheng med behandling av budsjett for 2008. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
1. Bydelsutvalget tar den foreløpige skissen til familiesenter til orientering, og ber om at 
bydelen utarbeider et ferdig forslag til familiesenterets struktur, innhold og drift.  
 
2. Bydelsutvalget ber om at det utredes mulighet for en ny organisering av bydelens 
avdelinger, med grunnlag i den gjennomførte evalueringen av bestiller-
utførerorganiseringen. Den nye organiseringen skal ikke medføre opprettelse av nye 
stillingshjemler. Sak om dette forelegges bydelsutvalget i sammenheng med behandling av 
budsjett for 2008. 
 
 

 Sak 100 /07  Tilsynsutvalgets rapporter fra uanmeldt tilsyn ved St. 
Hanshaugen omsorgssenter, avdeling Hjemly, Cathinka 
Guldberg-senteret, Adamstuen omsorgssenter, 
rehabiliteringsavdelingen og Jødisk bo- og seniorsenter 
- mars 2007 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken om tilsynsutvalgets rapporter fra uanmeldt tilsyn i mars 2007 til 
orientering. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken om tilsynsutvalgets rapporter fra uanmeldt tilsyn i mars 2007 til 
orientering. 
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 Sak 101 /07  Bydelsutvalget som høringsinstans ved 
saksbehandling av søknader om bevillinger for 
skjenking og salg av alkohol.  Arbeidsprosess fram mot 
vedtak av høringssvar. 

 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
1. Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
2.  Delegerte fullmakter for behandling av høringssvar i skjenkesaker sommer og høst 

2007: 
 

A) Bydelsdirektøren delegeres utvidet fullmakt til å uttale seg i alle saker vedrørende 
søknader om salgs- og skjenkebevillinger, gjeldende for bydelsutvalgets avvikling 
av sommerferie i 2007. 

B) Bydelsdirektøren delegeres utvidet fullmakt til å uttale seg i alle saker vedrørende 
søknader om fornyelse av salgs- og skjenkebevillinger, som skal behandles høsten 
2007. 
Nye søknader om skjenkebevilling behandles på vanlig måte, etter gjeldende 
fullmakt vedtatt av bydelsutvalget i sak 165/05. 

 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
1. Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
2.  Delegerte fullmakter for behandling av høringssvar i skjenkesaker sommer og høst 

2007: 
 

A) Bydelsdirektøren delegeres utvidet fullmakt til å uttale seg i alle saker vedrørende 
søknader om salgs- og skjenkebevillinger, gjeldende for bydelsutvalgets avvikling 
av sommerferie i 2007. 

B) Bydelsdirektøren delegeres utvidet fullmakt til å uttale seg i alle saker vedrørende 
søknader om fornyelse av salgs- og skjenkebevillinger, som skal behandles høsten 
2007. 
Nye søknader om skjenkebevilling behandles på vanlig måte, etter gjeldende 
fullmakt vedtatt av bydelsutvalget i sak 165/05. 

 
 
 

 Sak 102 /07  Kommuneplan 2008 - utleggelse til offentlig ettersyn - 
høringsutkast 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak  
 

1. Bydelsdirektøren anser endringene i byens befolkningssammensetning som et viktig 
område for Oslo kommune i årene fremover. Den økende andelen av innvandrere med 
ikke-vestlig bakgrunn vil skape nye utfordringer på mange områder. Det religiøse og 



kulturelle mangfoldet kommunen er i ferd med å få bør gjenspeiles i Oslo kommunes 
verdier og virksomhetsgrunnlag. Kommunen har en utfordring i å se på 
sammenhengen mellom kommunens tjenester og tilbud, og forventninger og behov 
innbyggere med en ikke-vestlig kulturbakgrunn kan ha som eventuelt er forskjellig fra 
det tradisjonelle vestlige og norske. Det er viktig med en bevissthet rundt hvordan 
integrering skal foregå, for eksempel avveininger i forhold til om innbyggerne skal få 
generelle tilbud eller om man skal etablere egne tjenester som er tilpasset ulike 
religioner og kulturer. 
  

2. Viktige tiltak kan være å øke kompetansen rundt kultur og religioner for Oslo 
kommunes innbyggere fra andre kulturer enn den tradisjonelle vestlige. Det vil være 
viktig med fokus på at sammensetning av ansatte i alle nivå i kommunen i størst mulig 
grad skal gjenspeile den sammensetningen som finnes i befolkningen. Dette gjelder 
for øvrig også rekruttering til politisk virksomhet i kommunen. Videre er 
introduksjonsordningen et godt tiltak som det kan være hensiktsmessig å forsterke. 
Generelt sett bør kommuneplanen i enda større grad fokusere på utfordringene den nye 
befolkningssammensetningen kan medføre i årene fremover.  

 
3. Bydelsutvalget anbefaler hovedtrekkene i arealbruks- og transportstrategiene i forslag 

til kommuneplan 2008: 
 

a. Det er viktig å legge opp til et utbyggingsmønster og et transportsystem som 
støtter opp om kollektivtransporten, reduserer transportbehovet og 
arealforbruket til utbyggingsformål, samtidig som viktige kvaliteter i 
nærmiljøet sikres. 

 
”Føre-var”-prinsippet bør legges til grunn for fortettingsstrategiene også på 
områdenivå i den enkelte bydel; det bør ikke tillates videre fortetting i det 
sentrale byområdet før det varslede kartleggingsarbeidet av grøntstruktur og 
utbyggingspotensial er sluttført og konsekvensene av fortettingsstrategiene 
avklart, jf. BU-sak 125/2006. Dette for å hindre at bolig- og 
arbeidsplassfortettingen i indre by ikke går på bekostning av nødvendig 
arealbehov til teknisk, grønn og sosial infrastruktur. 

 
Det bør stilles spørsmål ved om fortetting og transformasjon av enkelte arealer 
i Groruddalen kan bidra til å lette litt på trykket på de siste arealreservene i 
indre by, og om noen av fortettingsprosjektene i indre by kan utsettes til siste 
del av kommuneplanperioden. 

 
Det siste store utbyggingsområdet i Oslo, Gjersrud-Stensrud, foreslås bygget ut 
med relativt lav tetthet, basert på kollektivbetjening med buss. Bydelsutvalget 
mener det kan stilles spørsmål ved om dette er en bærekraftig strategi sett i et 
lengre tidsperspektiv, og det advares mot å legge opp til løsninger som 
medfører økt bilbruk, inkl. økt bruk av buss til/fra indre by samtidig som 
utbyggingspresset i indre by økes. 

 
b. Det er viktig å motvirke at veksten i det sentrale byområdet medfører økte 

miljøbelastninger med økt bilbruk, økte klimagassutslipp, dårlig lokal 
luftkvalitet og støyplager.  

i. Økt satsing på utbygging av fjernvarmenettet er viktig.  
ii. Det bør utarbeides helhetlige planer for et bærekraftig utbyggingsmøter 

i regionen samlet slik at miljøbelastninger knyttet til klimagassutslipp, 

 8



 

 9

og miljøbelastninger i form av luftforurensning og støy i den tette byen 
kan reduseres. 

 
c. Det vedvarende utbyggingspresset på indre by øst tilsier økt fokus på 

miljøproblemer knyttet til trafikkvekst som følge av veksten i antall 
arbeidsplasser og bosatte. Bydelsutvalget kan ikke se at konsekvensene av 
dette er tilstrekkelig utredet, eller at det er foreslått tiltak som kan motvirke 
dette, jf. byanalysen for Oslo og Akershus knyttet til revisjon av nasjonal 
transportplan 2010-2019 der nødvendigheten av å iverksette tiltak som kan 
begrense biltrafikken i indre by påpekes. 

 
For å redusere miljøulempene for de som bor i indre by er det viktig å legge 
forholdene best mulig til rette for å kunne bo i byen uten å bruke bil. Jf. tall 
som viser at bilholdet og bilbruken blant de som bor i indre by er langt lavere 
enn i byen for øvrig. Dette krever økt satsing på kollektive transportmidler, 
utbygging av sykkelveinettet og restriksjoner på bilbruk og parkering i indre 
by. 

 
d. Det er viktig at trafikksikkerhet og miljø tillegges avgjørende vekt ved 

prioritering av nye veitiltak i indre by, og det må legges stor vekt på å finne 
fram til løsninger som innebærer at luftkvalitet og støy i de tettest befolkede 
områdene kan forbedres. 

 
e. I forslaget vises det til at en revisjon av kommunedelplan for grøntstruktur i 

byggesonen vil gi oppdatert oversikt over situasjonen og sikre grunnlag for 
gjennomføring av nødvendige tiltak. Dette burde vært på plass før høring av 
kommuneplanen. 

 
Befolkningsøkningen i indre by øst tilsier økt oppmerksomhet om betydningen 
av lokalt tilgjengelige grøntområder, torg og møteplasser med god kvalitet. 
Regulerte friområder og turveilenker må realiseres og nye lenker og områder 
sikres i takt med utbyggingen for å oppnå en tilfredsstillende og 
sammenhengende grøntstruktur. 

 
Økt fortetting og bruk av det sentrale byområdet fører også til økt slitasje på 
eksisterende byrom, parker og friarealer som må møtes med forsterket 
vedlikeholdsinnsats. 

 
f. I forslaget står det at: ”Byutviklingsaktørene bør gis et større ansvar for en 

helhetlig byutvikling. Dette inkluderer blant annet at grunneiere bidrar med 
nødvendig areal til sosial infrastruktur, friområder, fellesarealer, møteplasser 
og byrom.” Dette er ett av flere tiltak for å sikre at teknisk og sosial 
infrastruktur blir realisert samtidig med at områder fortettes og bygges ut. 
Samtidig etterlyses mer helhetlige planer for fortetting/transformasjon av de 
enkelte delområder. Dette for å sikre et mer helhetlig grep om utviklingen, og 
sikre at samfunnets behov og fellesskapets interesser blir ivaretatt. 

 
Bedre data for boligbygging og befolkningsutvikling på bydels-/områdenivå 
etterlyses. Dette for å kunne dimensjonere lokal infrastruktur som barnehager 
og skoler på en forsvarlig måte, jf. BU-sak 125/2006. 

 



g. Bydelsutvalget har i flere sammenhenger påpekt viktigheten av at det 
tilrettelegges for større boliger tilpasset barnefamilier i indre by, senest ved 
høring av planprogram for kommuneplan 2008. Boligmassen i indre by må 
suppleres med alternative boligtilbud som gjør det mulig å bli boende i eget 
nærområde i ulike faser av livet. Målet må være å oppnå en mer balansert 
alderssammensetning, redusere antall inn-/utflyttere pr år og få et mer stabilt 
bomiljø. 

 
Kommuneplan 2004 hadde også som målsetting at det skulle etableres flere 
større boenheter i indre by. Det er viktig at kommuneplanens målsettinger på 
dette området nå følges opp i praksis. 

 
Behandling: 
Endringsforslag fra Stian Oen (SV): 
Andre setning i punkt 1. endres til å lyde: 
Den økende andelen innvandrere med ikke-vestlig bakgrunn utgjør en stor ressurs for Oslo 
kommune, og er også en invitasjon til en videreutvikling av kommunens og bydelens 
tjenestetilbud som i større grad reflekterer endringer i bydelens befolkningssammensetning. 
 
Nytt punkt 2 
Bydelsutvalget er opptatt av et sterkt fokus på utvikling av brukertilpassede tjenester av høy 
kvalitet. I den forbindelse er imidlertid bydelsutvalgets inntrykk at mange av tjenestene som 
tilbus ikke i stor nok grad tar høyde for  
 
Endringsforslag fra Aanund Tveitå (F): 
Stryke siste setning i første avsnitt under mål.  
Stryke setning 3 i punkt 1 
 
Endringsforslag fra Lars Erik Becken (H): Underpunkt l: avsnitt 2. Ordet øst fjernes. 
 
Votering: 

Setning 1  Vedtatt mot 1 stemme (F – Sølvberg) 
Setning 2 Bydelsdirektørens forslag satt opp mot Oens og falt med 3 stemmer (2 F – og 1 
H – Haug Warberg) 
Setning 3 vedtatt mot 2 stemmer (F)  
Resten av punkt 1 Vedtatt mot 1 stemme (F – Sølvberg) 
Bydelsdirektørens forslag punkt 2 satt opp mot Oens og vedtatt med 7 stemmer (H, V og 
F) og leders dobbeltstemme  

  
h. Enstemmig vedtatt 
i. Vedtatt mot 1 stemme (F – Sølvberg) 
j. Vedtatt mot 1 stemme (F – Sølvberg) 
k. Enstemmig 
l. Bydelsdirektørens satt opp mot Beckens og falt enstemmig. 
m. Enstemmig  
n. Enstemmig 

 
 
Vedtak: 

1. Bydelsdirektøren anser endringene i byens befolkningssammensetning som et viktig 
område for Oslo kommune i årene fremover. Den økende andelen innvandrere med 
ikke-vestlig bakgrunn utgjør en stor ressurs for Oslo kommune, og er også en 
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invitasjon til en videreutvikling av kommunens og bydelens tjenestetilbud som i større 
grad reflekterer endringer i bydelens befolkningssammensetning. 
Det religiøse og kulturelle mangfoldet kommunen er i ferd med å få bør gjenspeiles i 
Oslo kommunes verdier og virksomhetsgrunnlag. Kommunen har en utfordring i å se 
på sammenhengen mellom kommunens tjenester og tilbud, og forventninger og behov 
innbyggere med en ikke-vestlig kulturbakgrunn kan ha som eventuelt er forskjellig fra 
det tradisjonelle vestlige og norske. Det er viktig med en bevissthet rundt hvordan 
integrering skal foregå, for eksempel avveininger i forhold til om innbyggerne skal få 
generelle tilbud eller om man skal etablere egne tjenester som er tilpasset ulike 
religioner og kulturer. 
  

2. Viktige tiltak kan være å øke kompetansen rundt kultur og religioner for Oslo 
kommunes innbyggere fra andre kulturer enn den tradisjonelle vestlige. Det vil være 
viktig med fokus på at sammensetning av ansatte i alle nivå i kommunen i størst mulig 
grad skal gjenspeile den sammensetningen som finnes i befolkningen. Dette gjelder for 
øvrig også rekruttering til politisk virksomhet i kommunen. Videre er 
introduksjonsordningen et godt tiltak som det kan være hensiktsmessig å forsterke. 
Generelt sett bør kommuneplanen i enda større grad fokusere på utfordringene den 
nye befolkningssammensetningen kan medføre i årene fremover.  

 
3. Bydelsutvalget anbefaler hovedtrekkene i arealbruks- og transportstrategiene i forslag 

til kommuneplan 2008: 
 

a. Det er viktig å legge opp til et utbyggingsmønster og et transportsystem som 
støtter opp om kollektivtransporten, reduserer transportbehovet og 
arealforbruket til utbyggingsformål, samtidig som viktige kvaliteter i 
nærmiljøet sikres. 

 
”Føre-var”-prinsippet bør legges til grunn for fortettingsstrategiene også på 
områdenivå i den enkelte bydel; det bør ikke tillates videre fortetting i det 
sentrale byområdet før det varslede kartleggingsarbeidet av grøntstruktur og 
utbyggingspotensial er sluttført og konsekvensene av fortettingsstrategiene 
avklart, jf. BU-sak 125/2006. Dette for å hindre at bolig- og 
arbeidsplassfortettingen i indre by ikke går på bekostning av nødvendig 
arealbehov til teknisk, grønn og sosial infrastruktur. 

 
Det bør stilles spørsmål ved om fortetting og transformasjon av enkelte arealer 
i Groruddalen kan bidra til å lette litt på trykket på de siste arealreservene i 
indre by, og om noen av fortettingsprosjektene i indre by kan utsettes til siste 
del av kommuneplanperioden. 

 
Det siste store utbyggingsområdet i Oslo, Gjersrud-Stensrud, foreslås bygget 
ut med relativt lav tetthet, basert på kollektivbetjening med buss. 
Bydelsutvalget mener det kan stilles spørsmål ved om dette er en bærekraftig 
strategi sett i et lengre tidsperspektiv, og det advares mot å legge opp til 
løsninger som medfører økt bilbruk, inkl. økt bruk av buss til/fra indre by 
samtidig som utbyggingspresset i indre by økes. 

 
b. Det er viktig å motvirke at veksten i det sentrale byområdet medfører økte 

miljøbelastninger med økt bilbruk, økte klimagassutslipp, dårlig lokal 
luftkvalitet og støyplager.  

i. Økt satsing på utbygging av fjernvarmenettet er viktig.  



ii. Det bør utarbeides helhetlige planer for et bærekraftig 
utbyggingsmøter i regionen samlet slik at miljøbelastninger knyttet til 
klimagassutslipp, og miljøbelastninger i form av luftforurensning og 
støy i den tette byen kan reduseres. 

 
c. Det vedvarende utbyggingspresset på indre by øst tilsier økt fokus på 

miljøproblemer knyttet til trafikkvekst som følge av veksten i antall 
arbeidsplasser og bosatte. Bydelsutvalget kan ikke se at konsekvensene av 
dette er tilstrekkelig utredet, eller at det er foreslått tiltak som kan motvirke 
dette, jf. byanalysen for Oslo og Akershus knyttet til revisjon av nasjonal 
transportplan 2010-2019 der nødvendigheten av å iverksette tiltak som kan 
begrense biltrafikken i indre by påpekes. 

 
For å redusere miljøulempene for de som bor i indre by er det viktig å legge 
forholdene best mulig til rette for å kunne bo i byen uten å bruke bil. Jf. tall 
som viser at bilholdet og bilbruken blant de som bor i indre by er langt lavere 
enn i byen for øvrig. Dette krever økt satsing på kollektive transportmidler, 
utbygging av sykkelveinettet og restriksjoner på bilbruk og parkering i indre 
by. 

 
d. Det er viktig at trafikksikkerhet og miljø tillegges avgjørende vekt ved 

prioritering av nye veitiltak i indre by, og det må legges stor vekt på å finne 
fram til løsninger som innebærer at luftkvalitet og støy i de tettest befolkede 
områdene kan forbedres. 

 
e. I forslaget vises det til at en revisjon av kommunedelplan for grøntstruktur i 

byggesonen vil gi oppdatert oversikt over situasjonen og sikre grunnlag for 
gjennomføring av nødvendige tiltak. Dette burde vært på plass før høring av 
kommuneplanen. 

 
Befolkningsøkningen i indre by tilsier økt oppmerksomhet om betydningen av 
lokalt tilgjengelige grøntområder, torg og møteplasser med god kvalitet. 
Regulerte friområder og turveilenker må realiseres og nye lenker og områder 
sikres i takt med utbyggingen for å oppnå en tilfredsstillende og 
sammenhengende grøntstruktur. 

 
Økt fortetting og bruk av det sentrale byområdet fører også til økt slitasje på 
eksisterende byrom, parker og friarealer som må møtes med forsterket 
vedlikeholdsinnsats. 

 
f. I forslaget står det at: ”Byutviklingsaktørene bør gis et større ansvar for en 

helhetlig byutvikling. Dette inkluderer blant annet at grunneiere bidrar med 
nødvendig areal til sosial infrastruktur, friområder, fellesarealer, møteplasser 
og byrom.” Dette er ett av flere tiltak for å sikre at teknisk og sosial 
infrastruktur blir realisert samtidig med at områder fortettes og bygges ut. 
Samtidig etterlyses mer helhetlige planer for fortetting/transformasjon av de 
enkelte delområder. Dette for å sikre et mer helhetlig grep om utviklingen, og 
sikre at samfunnets behov og fellesskapets interesser blir ivaretatt. 

 
Bedre data for boligbygging og befolkningsutvikling på bydels-/områdenivå 
etterlyses. Dette for å kunne dimensjonere lokal infrastruktur som barnehager 
og skoler på en forsvarlig måte, jf. BU-sak 125/2006. 
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g. Bydelsutvalget har i flere sammenhenger påpekt viktigheten av at det 

tilrettelegges for større boliger tilpasset barnefamilier i indre by, senest ved 
høring av planprogram for kommuneplan 2008. Boligmassen i indre by må 
suppleres med alternative boligtilbud som gjør det mulig å bli boende i eget 
nærområde i ulike faser av livet. Målet må være å oppnå en mer balansert 
alderssammensetning, redusere antall inn-/utflyttere pr år og få et mer stabilt 
bomiljø. 

 
Kommuneplan 2004 hadde også som målsetting at det skulle etableres flere 
større boenheter i indre by. Det er viktig at kommuneplanens målsettinger på 
dette området nå følges opp i praksis. 

 
 

 Sak 103 /07  Status og fredrift - Rusplan 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  

1. Bydelsutvalget tar rapport om fremdrift for Rusplan 2004-2007 til orientering.  
2. Bydelsutvalget vedtar forslag til endringer i Rusplan for 2004-2007.  

 
Trekkes 
 

 Sak 104 /07  Fastlegene i Bydels St. Hanshaugen - plikter og 
oppgaver 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar redegjørelse om fastlegenes oppgaver og plikter, samt svar på spørsmål fra 
leder for Helse- og sosialkomiteen til orientering.  
 
Behandling: 
Omforent forslag Rune Aale-Hansen (H) 
Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen ta initiativ til et møte mellom Helse- og 
sosialkomiteen, bydelsadministrasjonen og bydelens fastleger vedrørende fastlegenes rolle i 
smittevern- og helsestasjonsarbeid. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar redegjørelse om fastlegenes oppgaver og plikter, samt svar på spørsmål 
fra leder for Helse- og sosialkomiteen til orientering.  
Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjonen ta initiativ til et møte mellom Helse- og 
sosialkomiteen, bydelsadministrasjonen  og bydelens fastleger vedrørende fastlegenes rolle i 
smittevern- og helsestasjonsarbeid. 
 
 

 Sak 105 /07  Strategisk plan - statusrapportering 1. tertial 2007 
 



Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar rapportering for strategisk plan 1. tertial 2007 til orientering. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapportering for strategisk plan 1. tertial 2007 til orientering. 
 
 

 Sak 106 /07  Rapporteringer og statistikker - Bestilleravdelingen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Rapporteringer og statistikker fra Barneverntjenesten, Kvalifiseringssenteret, Sosialtjenesten 
og Seniorforvaltningen, tas til orientering. 
  
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Rapporteringer og statistikker fra Barneverntjenesten, Kvalifiseringssenteret, Sosialtjenesten 
og Seniorforvaltningen, tas til orientering. 
 
 

 Sak 107 /07  IA-arbeidet i Bydel St. Hanshaugen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om IA-arbeidet i Bydel St. Hanshaugen til orientering. 
 
Behandling: 
Nytt forslag til vedtak fra Stian Oen (SV): 

1. Bydelsutvalget er opptatt  av at Bydel St. Hanshaugen skal ha et godt og inkluderende 
arbeidsmiljø, der de ansatte er friske og har mulighet til rent helsemessig å bli værende 
i sine jobber så lenge de selv ønsker dette. Bydelsutvalget tror redusert arbeidstid vil 
kunne medføre både redusert sykefravær , og at færre uførepensjoneres, samt at 
tidspunktet for avgang for den enkelte so går over i alderspensjon ansatt i Bydel St. 
Hanshaugen utsettes. Bydelsutvalget vektlegger i den forbindelse at redusert arbeidstid 
i tillegg til å gi de ansatte et bedre og mer inkluderende arbeidsliv, gjennom reduserte 
utgifter til sykepenger og midler knyttet til de ulike pensjonstiltak også vil styrke 
bydelens økonomi, og derav gi bydelen mulighet til å gi innbyggerne et enda bedre 
velferds- og tjenestetilbud enn i dag. 
Bydelsutvalget ber derfor bydelsdirektøren igangsette arbeidet med å forberede et 
forsøksprosjekt med 6-timers arbeidsdag/30-timers arbeidsuke med full 
lønnskompensasjon for en avgrenset del av bydelens ansatte /virksomheter. 
Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren involvere de ansattes organisasjoner i dette 
arbeidet. Når bydelsdirektørens forslag til utforming, innretning og omfang for 
forsøksprosjektet foreligger, ber bydelsutvalget om å få fremlagt sak om forprosjektet, 
der det også inviteres til å nedsette en styringsgruppe for forsøksprosjektet. Denne 
styringsgruppen skal ha både administrativ og politisk representasjon. 
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2. Bydelsutvalget ønsker flere funksjonshemmede arbeidstakere ansatt i 
bydelsadministrasjonen. Bydelsutvalget ber derfor bydelsdirektøren komme tilbake til 
bydelsutvalget med et konkret forslag til handlingsplan for rekruttering av 
funksjonshemmede arbeidstakere til stillinger i bydelsadministrasjonen. Målsettingen 
med handlingsplanen skal være at minst 5 prosent av nytilsettinger er 
funksjonshemmede, etter mønster av Regjeringens handlingsplan for rekruttering av 
funksjonshemmede til stillinger i staten. 

 
3. Bydelsutvalget er opptatt av å redusere eventuell uønsket deltid blant arbeidstakerne i 

bydel St. Hanshaugen i størst mulig grad. For mange småbarnsforelder innen 
eksempelvis helse- og omsorgssektoren er det utfordrene med deltidsstillinger som i 
praksis tvinge dem til å ta på seg vakter på kort varsel helg og natt. Dette holder 
sannsynligvis sykefraværet oppe, og øker gjennomstrømmingen i stillingene. 
Bydelsutvalget ber på denne bakgrunn bydelsdirektøren komme tilbake til 
bydelsutvalget med en kartlegging av omfanget av uønsket deltid blant arbeidstakerne 
i bydelen, og med forslag til virkemiddel for redusere dette dersom det viser seg at det 
er utbredt. 

 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
Oens forslag punkt 1 falt med 7 stemmer og leders dobbelstemme 
Oens forslag punkt 2 falt med 7 stemmer og leders dobbelstemme 
Oens forslag punkt 3 vedtatt med 8 stemmer (A, SV og V) 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om IA-arbeidet i Bydel St. Hanshaugen til orientering. 
Bydelsutvalget er opptatt av å redusere eventuell uønsket deltid blant arbeidstakerne i bydel 
St. Hanshaugen i størst mulig grad. For mange småbarnsforelder innen eksempelvis helse- og 
omsorgssektoren er det utfordrene med deltidsstillinger som i praksis tvinge dem til å ta på 
seg vakter på kort varsel helg og natt. Dette holder sannsynligvis sykefraværet oppe, og øker 
gjennomstrømmingen i stillingene. Bydelsutvalget ber på denne bakgrunn bydelsdirektøren 
komme tilbake til bydelsutvalget med en kartlegging av omfanget av uønsket deltid blant 
arbeidstakerne i bydelen, og med forslag til virkemiddel for redusere dette dersom det viser 
seg at det er utbredt. 
 
 
 

 Sak 108 /07  Møteplan høsten 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
UTVALG MØTE INNLEVERINGSFRIST 
BYDELSUTVALGET Tirsdag kl. 18.00 Tirsdag  
(BU) 28. august 07. august 
 25. september 04. september 
 30. oktober 09. oktober 
 27. november 06. november 
 18. desember 27. november 
  
Votering: 
Enstemmig vedtatt. Komiteer og råd og utvalg har vedtatt sine egne. 



 
Vedtak: 
 
UTVALG MØTE INNLEVERINGSFRIST 
BYDELSUTVALGET Tirsdag kl. 18.00 Tirsdag  
(BU) 28. august 07. august 
 25. september 04. september 
 30. oktober 09. oktober 
 27. november 06. november 
 18. desember 27. november 
 

 Sak 109 /07  Rapportering psykisk helse - handlingsplan for 
psykisk helsearbeid 2004-2008 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget tar rapportering psykisk helsearbeid 1. tertial 07 – Handlingsplan for psykisk 
helsearbeid 2004-2008 til orientering.   
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapportering psykisk helsearbeid 1. tertial 07 – Handlingsplan for psykisk 
helsearbeid 2004-2008 til orientering.   
 
 

 Sak 110 /07  Bydel St. Hanshaugen - økonomisk status pr. mai 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar økonomisk status pr. mai til orientering. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar økonomisk status pr. mai til orientering. 
 
 

 Sak 111 /07  Etablering av NAV-kontor i Bydel St. Hanshaugen 
 
 Unntatt off. 
 § 5 1. ledd 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

• Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren arbeide videre med saken. 
• Bydelsutvalget forutsetter at kostnader i forbindelse med tomgangsleie blir dekket opp 

fra sentralt hold. 
 
Behandling: 
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Stian Oen (SV) saken utsettes 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Saken utsettes 
 
 

 Sak 112 /07  Sommerfullmakt 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalgets leder får fullmakt til å behandle saker som ikke er av prinsipiell betydning i 
tidsrommet 20. juni – 27. august 2007 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalgets leder får fullmakt til å behandle saker som ikke er av prinsipiell betydning i 
tidsrommet 20. juni – 27. august 2007 
 
 

 Sak 113 /07  Midlertidlige lokaler for Iraks ambassade 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget anbefaler at en sommerfullmakt til bydelsutvalgets leder også gjelder for 
denne saken.  
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget anbefaler at en sommerfullmakt til bydelsutvalgets leder også gjelder for 
denne saken.  
 
 

 Sak 114 /07  Haakon VII gate 7 og Munkedamsveien 3 B -
Reguleringssak med forenklet saksbehandling 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget anbefaler reguleringsforslaget for ombygging av Haakon VIIs gate 9 
og Munkedamsveien 3B. 



 
2. Bydelsutvalget er ved denne saken gjort kjent med at bensinstasjonsfunksjonen skal 

avvikles, og at Trafikketaten ønsker å undersøke nærmere mulighetene for etablering 
av automatiske/ mekaniske p-løsninger, som kan gi mulighet for å opprette langt flere 
p-plasser i underetasjen på bebyggelsesområdet. 
Bydelsutvalget mener at det i dette området ikke bør legges til rette for en øket 
parkeringsdekning, noe som vil være i strid med Kommunedelplan for Indre by (1998 
)og Prinsipplan for gatebruken i Oslo sentrum (2002). 
Undersøkelser gjort i forbindelse med Parkeringsmeldingen for Oslo viser at det er 
mye ledig parkeringskapasitet på dagtid i parkeringshus i Oslo sentrum.  
Et større parkeringsanlegg i dette området vil generere økt biltrafikk til sentrum, hvor 
målsettingen i de overordnede planene er å redusere biltrafikken. Dersom intensjonene 
i overordnede planer skal følges opp, må et eventuelt nytt parkeringsanlegg medføre 
inndragning av minimum et tilsvarende antall parkeringsplasser på gatenivå i området 
rundt. 
Bydelsutvalget ønsker å legge til rette for en øket bruk av sykkel til og i sentrum, og 
vil anbefale at bilparkeringsanlegget (tilfluktsrommet) som eies av Oslo kommune 
v/Beredskapsetaten, ikke utvider sin bilparkeringskapasitet, men at det isteden legges 
til rette for etablering av et større automatisk/ mekanisk sykkelparkeringshus i større 
deler av dette anlegget. 

 
Behandling: 
Rune Aale-Hansen Saken utsettes 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Saken utsettes 
 

 Sak 115 /07  Status dekningsgrad og barnehager pr. 14.06.2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Saken tas til orientering. 
2. Bydelsutvalget ber bydelen om å jobbe videre med å få etablert flere midlertidige 

barnehageløsninger, samtidig som arbeidet med å få etablert permanente løsninger 
fortsetter. 

 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Saken tas til orientering. 
2. Bydelsutvalget ber bydelen om å jobbe videre med å få etablert flere midlertidige 

barnehageløsninger, samtidig som arbeidet med å få etablert permanente løsninger 
fortsetter. 

 

 Sak 116 /07  Oppnevning av Venstrerepresentant i arbeidsutvalget 
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Venstres representant i arbeidsutvalget er Mona Helene Grønlie 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Venstres representant i arbeidsutvalget er Mona Helene Grønlie 
 

 Sak 117 /07  Forslag til omorganisering av hjemmetjenesten slik at 
flest mulig opplever å få fast hjemmehjelp og 
hjemmesykepleie. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ber administrasjonen fremlegger en sak fast hjemmehjelp og fast til 
augustmøte hjemmesykepleier 
 
Votering: 
Omforent forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget ber administrasjonen fremlegger en sak fast hjemmehjelp og fast til 
augustmøte hjemmesykepleier 
 

 Sak 118 /07  Søknad fra 'Revolver' om ny serverings- og 
skjenkebevilling, Møllergata 32 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget anser at det i forhold til åpningstidsforskriftens § 1d) ikke foreligger særlige 
grunner for en utvidelse av åpningstiden for ’Revolver’ i Møllergata 32 fram til kl. 0330, og 
anbefaler å innvilge ny serverings- og skjenkebevilling med åpningstid/skjenketid til kl. 
01/0030. 
 
Behandling: 
Stian Oen tar opp bydelsdirektørens forslag fra saken i mars møtet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag fra mars-møte enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget anser at det i forhold til åpningstidsforskriftens § 1d) ikke foreligger særlige 
grunner for en utvidelse av åpningstiden for ’Revolver’ i Møllergata 32 fram til kl. 0330, og 
anbefaler å innvilge ny serverings- og skjenkebevilling med åpningstid/skjenketid til kl. 
01/0030. 
 
 



Referatsaker 
 
Periode: 29. mai 2007 - 19. juni 2007   
   
Sak nr. Arkivsak Tittel 
   
32/07 200700768-4 Søknad om skjenkebevilling - uteservering -  Blind Pig, 

Dronningensgate 22 
   
33/07 200700820-2 Asian Sushi Garden, Bjerregaards gata 70: Søknad om utvidelse 

av åpnings- og skjenketid for servering inne på lørdager. 
   
34/07 200700805-2 Søknad om bevilling, uteservering fortau - Andys Pub, 

Stortingsgata 8 
   
35/07 200701100-3 Søknad fra Resthon AS om Serverings- og alminnelig 

skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk / Uteservering ved 
Doctor Jekylls, Olav Vs gate 4 

   
36/07 200701099-2 Søknad fra Noraktiv AS om serverings- og alminnelig 

skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk / ny bevilling ved 
Kafé Falsen, Kongens gate 4 

   
37/07 200701036-3 Søknad fra Guros Pub - Nayyar Tanveer om Serverings- og 

alminnelig skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk / Eierskifte 
ved Guros Pub, Tordenskiolds gate 8-10 

   
38/07 200701041-2 Søknad fra Mikanico AS om Serverings- og alminnelig 

skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk / Eierskifte ved 
Sikamikanico, Stortorvet 10 

   
39/07 200700973-3 Søknad om bevilling, eierskifte - Antika Disco Bar, Storgata 25 
   
40/07 200700990-2 Søknad om bevilling, kun uteservering - Asian Express, 

Studenterlunden 
   
41/07 200701009-2 Søknad om bevilling, ny - Kiwi 539 Pilestredet, St. Olavs gate 23 
   
42/07 200701171-2 Søknad om bevilling, utvidet areal konferansesenter - Oslo 

Atrium Personalrestauranter 
   
43/07 200700748-3 Ballroom , Nedre Vollgate 11: 

Søknad om ny skjenkebevilling for åpnings- og skjenketid inne  
og ute til kl 03.30 7 03.00kl 

   
44/07 200700846-3 Flanell, Tollbugata 6: Søknad om åpningstid- og skjenkebevilling 

- uteservering 
   
45/07 200403075-7 Søknad om bevilling, utvidet åpnings- og skjenketid ute - Yatsi, 

Nedre Slottsgate 
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46/07 200600008-4 Suhms gate - ønske om å flytte av fartshump 
   
47/07 200701292-2 Falbes gate 5 gnr 217 bnr 126 - samrådsinnspill 
   
 



, 21.06.2007 
 
 
 
£ 
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